
 

 

	

Årsstämma Båleröd båtklubb 2020 

	

8.		Styrets	verksamhetsberättelse	för	Båleröd	båtklubb	för	2019-01-01	till	2019-
12-31	

Inledning	
Styrelsen	har	bestått	av	Bjørn	Hoftvedt,	ordförande,	Annette	Jansson,	kassör,	Marita	Saether,	
sekreterare,	Morten	Solvang,	hamnkapten,	Odd	Johnsen,	medlem,	Harry	Olsson,	medlem	och	
Lars	Johnsson,	suppleant.	Styrelsen	har	haft	tre	ordinarie	möten	och	mejlkontakt	mellan	möten.	

	
Bryggorna	
Det	är	bytt	kättingar	till	landfäste	och	pontoner	på	södra	brygga.	Båda	bryggorna	är	behandla	
med	tjärolja.	
	
Ekonomi	
Byte	av	pontoner	blev	dyrare	än	budgeterad.	Firma	som	hade	tagit	på	sig	uppdraget	backade	ut,	
och	vi	måste	skaffa	en	ny	entreprenör;	Hamn	och	Sjö	som	är	det	enda	firma	som	tar	denna	typen	
uppdrag	i	Norra	Bohuslän.	Arbetet	utfördes	inom	offerten	från	Hamn	och	Sjö.	De	gamla	
pontonerna	måste	lämnas	som	specialavfall	på	återvinningen	och	priset	var	högre	än	beräknad.	
Till	trots	för	stora	investeringar	är	ekonomien	är	tillfredsställande.	Vid	årsslut	hade	Båtklubben	
58	187	kronor	på	konto.	
	
Arbetsdagar	i	hamnen	
Det	har	varit	en	arbetsdag	i	hamnen	för	isättning	av	bommar.		Styrelsen	har	haft	en	egen	
arbetsdag	för	städning	och	röjning.		

	
Båleröd,	2020-03-14	
	
Marita	Saether																																Björn	Hoftvedt																							Annette	Paulsson																															
	

Morten	Solvang	 	 								Odd	Johnsen		 	 							Harry	Olsson	


